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Hei, 

 

I følge nettsidene deres skulle vi i Hodnesdalsvegen 138, 5915 Hjelmås ha blitt kontaktet av 

utbygger Telenor innen slutten av Januar 2018. Vi har ikke mottatt noe brev i postkassen med 

informasjon om allmøte, og lurer på om det kan ha skjedd en glipp ettersom huset vårt ble 

oppført våren 2017 og kanskje ikke er med på oversikten over husstander. Men dere vet 

kanskje når allmøtet for Leknes skal være eller hvem vi kan kontakte hos Telenor for å melde 

vår interesse. 

 

Mvh Linn Stamnes 


